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В статье приводится перечень необходимых следственных действий,
организационных, тактических, оперативно-разыскных и иных
мероприятий, осуществляемых для эффективного применения сил и
средств в целях раскрытия и расследования преступлений, которые
совершаются организованными преступными структурами.
Анализируется практика раскрытия и расследования преступлений,
совершенных организованными преступными структурами, которая дает
возможность определить набор родственных, типовых, единообразных
способов, подлежащих осуществлению правоохранительными органами
при поступлении соответствующей информации. Предлагается
определенный алгоритм и порядок действий следственных, оперативных
и иных подразделений правоохранительных органов на различных
этапах расследования преступлений, совершенных организованными
преступными структурами.
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ОПИСАНИЕ НА АНГЛИЙСКОМ ЯЗЫКЕ:

 

SOME FEATURES OF THE DISCLOSURE AND INVESTIGATION OF
CERTAIN TYPES OF CRIMES COMMITTED BY ORGANIZED

CRIMINAL STRUCTURES

KHARCHENKO SERGEY V. 1

1 Moscow Academy of the Investigative Committee of the Russian Federation

 

The article provides a list of necessary investigative actions, organizational,
tactical, operational-search and other measures carried out for the effective use
of forces and means in order to uncover and investigate crimes committed by
organized criminal structures. The author analyzes the practice of disclosure
and investigation of crimes committed by organized criminal structures, which
makes it possible to determine a set of related, standard, uniform methods to
be implemented by law enforcement agencies upon receipt of relevant
information. The article proposes a certain algorithm and procedure for the
actions of investigative, operational and other law enforcement units at
various stages of the investigation of crimes committed by organized criminal
structures.

 

Keywords: DISCLOSURE, INVESTIGATION, CRIMES, ORGANIZED
CRIMINAL STRUCTURES, INVESTIGATIVE ACTIONS, OPERATIONAL
SEARCH MEASURES, INVESTIGATIVE, OPERATIONAL UNITS,
INVESTIGATIVE AND OPERATIONAL GROUPS, LAW ENFORCEMENT
AGENCIES, ACTION ALGORITHM
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